
  

Protokoll från styrelsemöte i Tomelilla golfklubb  

2022-09-12 kl 1900. 

 

Närvarande: , Kenth Bergström, Siv Jensen, Kjell-Ove Lundin, Eskil Persson, Lisa Jönsson, 
Thomas Lindberg,Ulla-Christina Lindberg, Albin Henriksson och Kristian Hägglund 
(representant för bolaget Tomelilla Golf AB). 

Frånvarande: Marie de la Motte och  Tome Najdovski 

 

§ 1. Mötets öppnande 

Kenth Bergström, ordförande för mötet, hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 

 

§ 2. Godkännande av föredragningslista 

Dagordningen godkänns. 

 

§ 3. Val av sekreterare 

Kjell-Ove Lundin väljs till sekreterare för dagens möte. 

 

§ 4. Val av justerare 

Kenth Bergström och Siv Jensen väljs att justera dagen protokoll. 

 

§5. Föregående mötes protokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes , och lades till handlingarna. 

 

 



 

§ 6. Ekonomi, bidrag 

Siv J redogjorde för det ekonomiska läget. En del fakturor har inkommit  och fler kommer 
under hösten. Prognosen för året visar på ett underskott. 

 

§7. Genomgång av mötet med bolaget. 

En prioriterad fråga för styrelsen är att se till att det finns en organiserad och fungerande 
juniorkommitté. 

Vi beslöt att de frågor som skall diskuteras inför mötet med bolaget den 10/10 skickas ut till 
styrelsen. Därefter mejlar vi våra synpunkter till Eskil P som sammanställer styrelsens svar 
och ståndpunkter. 

 

Nästa möte är den 10/10  kl 1730. 

Detta möte inleds med träffen med bolaget. 

 

Justeras 

    

………………………………………………………….  …………………………………………………. 

Kjell-Ove Lundin (sekreterare)  Kenth Bergström (ordförande) 

    

Justeras 

 

….……………………………………………………….. 

Siv Jensen (ord ledamot) 


